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A t s e m b l e a G e n e r a l 

i.—El próxim mes de marg i precisament el dia 26, a les c/30 del matí, de primera 
convocatoria i a les 10 de segona, es celebrará, d'acord amb el que marquen els nostres 
Estatuís, l'Assemblea General Ordinaria de socis, sota la següent 

Orare del Dia 

ier. Lectura i aprovació de l'acta de l'Assemblea anterior. 
20a Lectura i aprovació de l'Estat de comptes. 
3er. Lectura i aprovació de la Memoria de Secretaria. 

4art. Disciissió i aprovació de les proposicions següents que presenta la Junta Di-
rectiva : 

a) Conveniencia de reduir la quota mensual de o\so ptes., tenint en compte que 
aquesta s'anirá reduint progressivament a mesura que es vagin saldant els comptes pen-
dents 

b) Conveniencia d'adherir-se a 1'"Associació de Périts i lécnics Industriáis" en 
aquells casos que cregui la Junta Directiva que aquesta adhesió pugui reportar-nos 
avantatges. 

5é. Relació detallada de tots els treballs i gestions portades a cap amb relació a 
l'assumpte Títol. També es posará a la disposició deis senyors socis una prova del nou 
Diploma de Directors d'Indústries que ha estat confeccionat per ordre de la Genera-
litat perqué hi puguin fer les observacions que creguin convenients. 

6é. Discussió i aprovació de les proposicions presentades pels associats siguin amb 
anticipado o incidentals. 

7é. Elecció deis carrees vacants en la Junta Directiva que son: President, Vice-
Secretari, Tresorer i Vocal ier. Com sigui que Tactual Bibliotecari ha presentat la 
dimissió, haurá, també, d'elegir-se aquesta vacant. 

8é. Precs i preguntes. 

2.—La Junta Directiva prega a tots els associats vulguin preparar-se per a la pro-
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xima Assemblea, procurant presentar quantes idees i projectes puguin ésser d'interés 
per a la vida de la nostra Associació. 

3.—Les propostes que vulguin presentar els associats, agrairem, ho siguin quant 
abans i per escrit, a fi de facilitar la tasca de la Junta en l'ordenació de rordre de dis-
cussió deis diferents assumptes. 

4.—La importancia deis temes que es posaran a discussió fa que la próxima Assem-
blea sigui sumament interessant; per tant ¿espera Insis tencia de tots els socis. 

5.—Fa ja bastant de temps que disposem deis carnets de soci. Preguem ais asso-
ciats que encara no hagin enviat les fotografíes, ho facin el mes rápidament possible 
per deixar aquest assumpte enllestit. Ja sabeu que el nostre carnet s'entrega gratuita-
ment i és de gran utilitat especialment en aquesta temporada d'estiu, que us permetrá 
fruir de la magnífica piscina de la Universitat Industrial. 

La V i l Conferencia de Gran* Xarxes Elécír iques a A l ia Tens íó 

En el número 26 del "Butlletí de 1'Associació de Directors d'Indústries Eléctriques 
i Mecániques del I. E. M. A.", corresponent a novembre-desembre de 1931, vaig donar 
compte deis treballs desenrotllats en la reunió de 19*31, els quals, per la seva importan-
cia, hauran, segurament, interessat bon nombre de companys. Altres detalls sobre l'o-
rigen d'aquesta Conferencia i dades sobre el volum d'assisténcies i representacions in-
ternacionals,~~són contingudes en el ncs-tre "Butlletí" de mare-abril de 1031. 

Aquest any, cora en la 6.a Sessió, la Junta m'ha designat per a portar la represen-
t ado oficial de 1'Associació, i no cal dir quant jo estic dagra í t a tots els companys 
per la finesa de qué em fan objecte. 

Per la meva part, he d'insistir, una vegada mes, en la gran conveniencia per ais 
Directors d'Indústries de freqüentar els Congressos Xécnics, especialment els dedicáis 
íntegralment al treball, com ho és el Congrés de París . Jo estic enterament a la dis-
posició deis associats per tal de facilitar-los quantes informacions els puguin conve-
nir amb el fi d'estudiar la possibilitat duna inscripció o una assisténcia al Congrés. 

Aquest any, el. Comité executiu ha organitzat la Sessió tenint en compte les criti-
ques circumstáncies económiques que travessa el món, i així ha redu'it la durada de la 
reunió a set dies. Ha aconseguit que els ferrocarrils francesos i italians concedeixin una 
reducció de preus del 45 per 100 aproximadament, i la meitat d'aquesta xifra els bel-
gues. El preu d'inscripció al Congrés és de 375 francs francesos, cotització que dona 
dret a rebre totes les publicacions del Congrés i a gaudir de tots els avantatges que 
puguin ésser oferts ais congressistes. Entre ells, resmentada rebaixa de ferrocarril, els 
preufets económics que una vintena d'hotels de primer i segon ordre ofereixen només 
ais congressistes, les reduccions de preus acordades en les excursions coMectives que 
es faran després del Congrés a centres industriáis francesos importants, etc. 

El nombre d'inscrits, segons les previsions, passará els 700, i els rapports presentáis 
son 110. Les sessions duraran del 18 al 24 de juny propvinent. 

Per informacions complementáries els associats poden dirigir-se al President del 
Comité Espanyol, Sr. Carlos E. Montañés, carrer d'Argensola, 2, Madrid; o bé al 
vostre company que sotscriu aqüestes ratlles, que resta a la vostra disposició. 

JOSEP S I S T A C 1 Z A N N Y 
Director d'Indústries Eléctriques 


